
UCHWAŁA Nr VII/39/2015 
Rady Gminy  Kleszczewo 

z dnia 27 maja  2015r.     
 
 
w sprawie :   zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych na 2015r. 
 
 
  Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o 
samorządzie gminnym ( tekst jednolity Dz.U. z 2013r. poz. 594 ze zmianami)  oraz 
art. 41  ust. 1,2 i 5 ustawy z dnia 26 października 1982r. o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi (tekst jednolity Dz.U. z 2012r. poz. 1356 ze 
zmianami) Rada Gminy Kleszczewo uchwala, co następuje :                                   
 
 

§ 1 

W „Gminnym programie  profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych  na 
2015r.”  -  załączniku do Uchwały XLV/328/2014 Rady Gminy Kleszczewo z dnia 29 
października 2014r.  wprowadza się następującą zmianę: 
Pkt VII „Wynagradzanie członków GKRPA” otrzymuje nowe brzmienie o treści: 
„ Członkom GKRPA przysługuje wynagrodzenie za udział w posiedzeniach oraz    

innych pracach Komisji w wysokości : 
1. dla przewodniczącego komisji - 257 zł brutto 
2. dla sekretarza komisji/pełnomocnika Wójta – 234 zł brutto 
3.  dla pozostałych członków – 200  zł brutto.” 

 
 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się  Wójtowi  Gminy 
 
 

§ 3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
       Przewodniczący Rady Gminy 
         

              Henryk  Lesiński 
 
 
 
 

 



UZASADNIENIE 
do Uchwały Nr VII/39/2015  

z dnia 27 maja  2015r. 
 

 
Zgodnie  z art. 41  ust. 5 ustawy z dnia 26 października 1982r. o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi zasady wynagradzania członków 

gminnych komisji rozwiązywania problemów alkoholowych określa rada gminy w 

gminnych programach rozwiązywania problemów alkoholowych. Wynagrodzenie 

członków  komisji  w dotychczasowej wysokości obowiązywało od początku 2007r., a 

do jej  zadań  należy  realizacja każdego roku gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów  oraz gminnego programu  przeciwdziałania narkomanii.  

Proponowany poziom wynagrodzenia  netto członków komisji zbliżony jest do 

wysokości diet otrzymywanych przez radnych i zbiega się  z powołaniem  Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w nowym składzie. 

Mając powyższe na  uwadze podjecie przedmiotowej uchwały uznaje się za 

uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Henryk Lesiński 

 

 

 


